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MARIAGER SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 

 
 

 

Hvornår:  Tirsdag d. 11. maj 2021 kl. 17.30-19.30 
Hvor:    Online via Zoom 
Ordstyrer:   Chanette Hemdrup Jakobsen 
Referent:   Mads Lauge Nørhave 
 

 
 

 

DAGSORDEN 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

2. Meddelelser: 

a. Skoleledelsen 

b. Medarbejderrepræsentanterne 

c. Forældrerepræsentanterne og formand 

d. Elevrepræsentanterne  

 

3. Status på Covid-19 

 

4. Økonomi: Budget opfølgning 

 

5. Skoleårets planlægning 

 

6. Renovering af Mariager Skole 

 

7. Eventuelt 
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DAGSORDENSPUNKT 1:                         17.30-17.35 
Godkendelse af dagsorden 

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

BESLUTNING: 
Godkendt 

 
 

DAGSORDENSPUNKT 2:                         17.35-17.55 
Meddelelser  

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

SAGSFREMSTILLING:  
Under punktet meddelelser har mødedeltagerne mulighed for at orientere om emner, der ikke kræ-
ver beslutninger eller forberedelse, men som anses for at være aktuelt for skolebestyrelsen. 
 

 ORIENTERING:   
A. Skoleledelsen 
Centraliseringen af den kommunale ejendomsdrift er fortsat et tema i forlængelse af høringssva-
rene tidligere på året. Esben udtrykker bekymring for at denne opgaver forsvinder langt væk fra 
den daglige service og kerneopgave. Særligt opgaven omkring teknisk IT vil være svær at und-
være. Lige nu pågår en dialogproces med alle skoler og institutioner. 
 
9.årgang har været til skriftlige prøver i sidste uge, og fortsætter deres arbejde hen imod de 
mundtlige prøver. Sidste skoledag for 9. årgang er d. 4. juni, og vi afventer lige nu centrale ret-
ningslinjer i den forbindelse. Lejrskole bliver ikke en mulighed i dette skoleår, men vi håber, at 
der på en eller anden måde kan markeres en afslutning for årgangen. 
 
Den 18. maj er der temamøde med Rikke Christensen fra Clever Consulting kl. 17.30-19.30. Mø-
det afholdes via Zoom. Udvalgsformand, Dagtilbud- og skolechefen samt PPR-chefen deltager. 
Mødelink fremsendes med dette referat.  
 

       B. Medarbejderrepræsentanterne 
Dejligt, at skolen er fyldt med elever igen. Eleverne er kommet godt tilbage.  
Dejligt, at kunne være sammen med kolleger igen trods begrænsninger for fysisk mødeaktivitet.  
Der gennemføres behovssamtaler i den kommende tid.  
Vi laver trivselsmålinger og nationale test i den kommende tid. 
Flere børn er hårdt ramt af  den lange periode med onlineundervisning, og deraf manglen på de 
sociale relationer. Lærerteam og AKT-lærere er meget opmærksomme på de enkelte elever.  
  

       C.  Forældrerepræsentanterne og formand 
Lars: Der er oprettet et valgfag på Østerskov Efterskole for højt begavede børn. Efterskolen er 
meget åben for et samarbejde med Mariager Skole i det kommende skoleår. 

 
D. Elevrepræsentanterne 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 



 
 
                                                                                                                                                                              
  

Skolebestyrelsen – Mariager Skole 2020/2021  Side 3 af 3 

 

 

DAGSORDENSPUNKT 3:                         17.55-18.10 
Covid-19 genåbning 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ledelsen og personalerepræsentanter giver en kort opdatering og status på Covid-19: Genåbning, for-
ventning for resten af skoleåret og perspektivering af næste skoleår. 
 

 REFERAT:  
Generelt er vi kommet godt i gang og har lavet en klar zoneopdeling i pauserne. Eleverne har øvet 
undervejs med stigende fremmøde frem mod i dag, så de er vant med retningslinjerne og rammerne. 
Vi er dog opmærksomme på, at den klassevise opdeling er mere udfordret med alle elever tilbage.  
Testcenteret fungerer godt og effektivt efter hensigten, og der er stor opbakning til test af elever fra 
forældresiden.  
En ny retningslinje gør, at vi kun skal sende den enkelte elev hjem ved en positiv kvik-test frem for hele 
klassen. Mulige konsekvenser heraf blev diskuteret. Bestyrelsen er enige i ledelsens betragtning om, 
at man bør overveje at sende hele klassen og lærer hjem indtil PCR-test foreligger for at undgå et større 
smitteudbrud med mange dage hjemme.     

 
 

 
Pause 18.30-18.40 
 

DAGSORDENSPUNKT 4:                        18.10-18.30 
Økonomi: Budget opfølgning 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ledelsen giver en statusopdatering og kvartal orientering på årets budget. 
 

BESLUTNING: 
Budget gennemgået. Corona-merudgifter dækkes ikke centralt som forventet. Derfor er det besluttet 
ikke at ansætte lærer i barselsvikariat. 

DAGSORDENSPUNKT 5:                         18.40-19.00 
Skoleårets planlægning 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ledelsen præsenterer status på planlægningen af skoleåret 2021-2022.  
 

BESLUTNING: 
Fagfordeling kører internt med samtaler med personale. Vi melder forhåbentlig ud til forældre i uge 
20 med primære lærere og klasselærere. 
 
Spiregruppen fra børnehaven har besøgt legepladsen og kan nu også låne SFO-lokaler. Der er har væ-
ret online infomøde og arbejdes på et fysisk møde for kommende 0. i juni.  
Nuværende 1. årgang er i foråret gået fra 29 elever til 31 elever. De har derfor fungeret som to hold. 
Der var i sidste uge online-forældremøde vedr. kommende 2. årgang om deling til to klasser fra næ-
ste skoleår. Forældrene hr taget godt imod beslutningen. 
 
Nuværende 8. årgang har med 32 elever i dette skoleår arbejdet på tværs med to-lærertimer. Kom-
mende 9. årgang bliver til én 9.c med forventelig 25-26 elever. Der har i den forbindelse været af-
holdt et onlinemøde efterfulgt af fysisk åben skolegård med lærerteamet og ledelsen. Forældrene 
har taget godt imod initiativerne omkring kommende 9. klasse.  
 
ELRO-fonden har godkendt ansøgningen vedr. oprettelse af et tilbud om et E-sports lokale og hold. 
Forventes etableret i uge 26. 
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DAGSORDENSPUNKT 6:                        19.00-19.20 
Renovering af Mariager Skole 

FREMSAT AF:  
Esben Holck Vammen (Skoleleder) 

SAGSFREMSTILLING:  
Ledelsen giver en statusopdatering og informerer om næste skridt i på renoveringen af Mariager 
skole i henhold til Byrådets beslutning. 
 

 BESLUTNING:   
Politisk er der opbakning til en renovering af Mariager Skole med udgangspunkt i vores fire delpro-
jekter. Der er ikke sat en øvre økonomisk ramme. Politisk har man lavet følgende prioritering: 

1. Faglokaler  
2. Udearealer 
3. Ankomst  
4. Multisal 

Der er frigivet 400.000 kr. til at hyre et eksternt firma, der kan varetage processen og opgaven. Ejen-
domscenteret er i gang med at lave udbudsmateriale. Målet er at få valgt et firma inden sommerfe-
rien. Politikerne skal tage stilling til det endelig oplæg i oktober 2021. 

 

 

DAGSORDENSPUNKT 7:                         19.20-19.30 
Eventuelt 

FREMSAT AF:  
Ordstyrer 

REFERAT:   
 

 
Skolebestyrelsen 
 

Deltagere Tilstede Fraværende 

Jacob Krogh Rasmussen Forældrerepræsentant  X 

Martin Bang Forældrerepræsentant X  

Helle Birkemose Forældrerepræsentant X  

Chanette Hemdrup Jakobsen Forældrerepræsentant X  

Lars Lundager Walmar Forældrerepræsentant X  

Peter Juul Vilslev  Forældrerepræsentant X  

Gitte Bach Forældrerepræsentant X  

Ellen Myhrmann Medarbejderrepræsentant X  

Mette Bay Velling Medarbejderrepræsentant X  

Trine Højrup Vendelbo Elevrådsrepræsentant  X 

Anika Holm Nielsen   Elevrådsrepræsentant  X 

Mads Lauge Nørhave Viceskoleleder (Sekretær) X  

Esben Holck Vammen Skoleleder X  
 

Vi opprioriterer AKT-indsatsen i det kommende skoleår, idet der er et stort behov efter corona-ned-
lukning. Ligeledes opprioriterer vi læsevejleder-opgaven for næste skoleår for at understøtte de pæ-
dagogiske rammer og, og understøtte den gruppe af elever som har været særligt hårdt ramt af ned-
lukningen. 
 
Vi har modtaget en opsigelse fra en lærer med udgangen af dette skoleår. Derfor laver vi et jobopslag 
hurtigst muligt med ansættelsessamtaler primo juni. Ansættelsesudvalget etableres snarligt med en 
forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen. Repræsentanterne fra skolebestyrelsen bedes melde sig 
til Esben. 
     
Skolebestyrelsen skal godkende skema til næste møde i juni. 


